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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Per Olsson Fridh (MP)

2020/21:2966 Utgiftsmål för biståndet

För några dagar sedan debatterades i kammaren Riksrevisionens rapport om 
Sidas garantiverksamhet. Ett antal viktiga frågor och aspekter ur den gjorda 
granskningen lyftes fram, bland annat av Moderaternas företrädare Helena 
Antoni. 

Då – liksom nu under en tid i den allmänna debatten – har statsrådet Per Olsson 
Fridh hänvisat till regeringens utgiftsmål för biståndet som ”minst” och även 
benämnt det som ett ”golv”. Det kan på goda grunder tolkas som något mer än 
en retorisk figur eller formulering som används utan kan också signalera en 
annan politisk prioritering. 

Min fråga till statsrådet: Per Olsson Fridh är:

 

Planerar statsrådet och regeringen på något sätt att gå över dagens utgiftsmål 
om 1 procent av bni till biståndet så att det ska läggas på en högre nivå?

………………………………………

Hans Wallmark (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2021-05-25
Besvaras senast
2021-06-02 kl. 12.00


